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З А П И С Н И К  

Са друге редовне Скупштине Планинарског савеза Србије XXIII сазива, 

одржане 10 марта  2024. године у Инђији са почетком у 1200 часова 

 

 

1. Отварање седнице Скупштине 

Отварање Скупштине је започето химном Боже правде, након чега су присутни упознати са 

историјом и успесима ПК „Железничар-Инђија“ из Инђије који је домаћин овогодишње 

Скупштине ПСС. Затим су за говорницу изашли Љубомир Ковачевић, генерални секретар 

Савеза спортова општине Инђија, и Урош Трифуновић, директор Туристичке организације 

општине Инђија, који су пожелели добродошлицу присутнима, изразили захвалност што је 

Планинарски савез Србије изабрао Инђију за место одржавања Скупштине и пожелели 

успех у даљем раду. Уследио је кратак филм којим је представљен рад Планинарског савеза 

Србије. 

Путем видео записа присутне је поздравио и пожелео успешан рад Драган Павловић, 

селектор репрезентације у планинарској оријентацији, а члан ПСК „Челик“ из Смедерева.  

Председник Савеза, Исо Планић, је након поздравних обраћања уручио захвалнице ПК 

„Железничар-Инђија“ за допринос у реализацији Скупштине ПСС, Општини Инђија, 

Савезу спортова општине Инђија, Туристичкој организацији општине Инђија и Културном 

центру општине Инђија за вишегодишњи допринос у развоју планинарства у Србији, док је 

плакета за успешну сарадњу Савеза и развој планинарског спорта уручена Планинарском 

савезу Републике Српске. Том приликом присутнима се обратио председник Нено 

Добријевић, који је укратко презентовао рад ПСРС и позвао присутне да се прикључе 

планинарским акцијама које се организују на територији Републике Српске. 

 

2. Избор радних тела Скупштине 

Председавајући је предложио следећи састав радних тела: 

- Радно председништво: Исо Планић, Светлана Вељковић, Андреј Ивошев, Ненад Лечић и 

Валентина Токовић 

- Верификациона комисија: Миломир Ћировић, Александра Тодоров и Радољуб Кнежевић 

- Записничар: Јелена Радосављевић 

- Оверивачи записника: Зоран Контић и Милисав Чепић 

Сви предлози су једногласно усвојени. 

 

3. Извештај верификационе комисије 

Верификациона комисија је константовала да од укупног броја уписаних 206 делегата са 

правом гласа и 92 без права гласа, Седници присуствује 121 делегат од чега 109 са правом 

гласа и 12 без права гласа. На основу овог извештаја утврђено је да постоји кворум за 

доношење одлука и да Скупштина може да почне са радом. 
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4. Усвајање Дневног реда 

Предложен је Дневни ред као из Сазива са садржајем: 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  

1. Отварање седнице Скупштине 

2. Избор радних тела Скупштине 

- Радно председништво 

- Верификациона комисија 

- Записничар 

- Оверивачи записника  

3. Извештај верификационе комисије 

4. Усвајање предложеног Дневног реда 

5. Усвајање Пословника о раду Скупштине 

6. Извештаји о раду органа ПСС 

-Управног одбора 

-Надзорног одбора 

-Већа части 

-Финансијски извештај 

7. Дискусија о поднетим извештајима 

8. Усвајање поднетих извештаја 

9. План рада ПСС за 2024. годину 

10. Додела признања 

11. Одлучивање о жалби на одлуку Већа части ПСС 

12. Разно 

Скупштина је једногласно усвојила предложени дневни ред. 

5. Усвајање Пословника о раду Скупштине 

Пословник о раду Скупштине достављен је делегатима електронским путем уз материјал 

за Седницу. 

С обзиром да није било примедби, исти је једногласно усвојен. 

 

6. Извештаји о раду  органа ПСС  

6.1. Управни одбор 

 Потпредседник ПСС, Ненад Лечић, је сачинио и присутнима представио извештај о 

раду Управног одбора и Планинарског савеза Србије. 

 Извештај се налази у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту Планинарског 

савеза Србије (www.pss.rs). 
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 Начелник ПСС, Валентина Токовић, је сачинила и присутнима представила извештај о 

раду Начелништва. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

Спортски директор ПСС, Андреј Ивошев, је сачинио и присутнима представио 

извештај о раду Такмичарске комисије. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

6.2. Финансијски извештај 

 Генерални секретар Светлана Вељковић информисала је присутне о финансијском 

пословању ПСС у протеклој 2023. години. 

 Комплетан извештај је у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту ПСС 

(www.pss.rs). 

6.3. Надзорни одбор 

 Председник Надзорног одбора, Драган Павловић, представио је извештај о раду Савеза 

којим се утврђује да није било неправилности те предложио да се исти усвоји. 

 Извештај се налази у прилогу записника, а исти ће бити приказан на сајту Планинарског 

савеза Србије (www.pss.rs). 

6.4. Веће части 

 Председник Већа части, Бора Вељковић, је присутне обавестио о поступцима Већа који 

су преузети на основу пријава и жалби пристиглих током 2023. године. 

 Извештај се налази у прилогу записника и биће приказан и на сајту Планинарског савеза 

Србије (www.pss.rs). 

 

7. Дискусија о поднетим извештајима 

7.1. Мирослав Копривица, (ПД „Жежељ“ Крагујевац), искористио је прилику да са 

закашњењем честита присутним дамама 8. март и  похвали чланицу друштва „Жежељ“ 

Славицу Стојановић која је у 2023. години остварила 6 високогорских успона. 

7.2. Обрад Пантелић, (ПСД „Ћира“ Лајковац), предлаже акцију, на којој би се ангажовале 

ОПО и ПСС, а којом би се напуштене школе реновирале и адаптирале у планинарске 

домове од чега би корист имали и планинари и локална самоуправа, и као пример добре 

праксе наводи планинарски дом друштва „Оштра Чука“ из Сокобање. Такође на основу 

поднетих извештаја закључује да је на планинарским акцијама и такмичењима мање 

присутних млађих генерација, па предлаже мотивацију младих људи кроз поклоне као 

што је спортска опрема која би имала занимљиве слогане. Док за износ из финансијског 

извештаја који се уштедео у 2023. години сматра да је било боље да је већим делом 

потрошен с обзиром на инфлацију. 

7.3. Миланка Арсић, (ПСК „Балкан“ Београд), предлаже да промене правилника које се 

спремају важе од 01. јануара 2024. године, а не да се чека почетак такмичарске сезоне  

за њихово усвајање. 

 

http://www.pss.rs/
http://www.pss.rs/
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8. Усвајање поднетих извештаја 

Након подношења извештаја Управног одбора, Начелништва, Такмичарске комисије, 

Надзорног одбора, Већа части  и Финансијског извештаја и  одржане дискусије, делегати су 

једногласно усвојили извештаје. 

 

9. План рада ПСС за 2024. годину 

Председник ПСС, Исо Планић, је присутнима изложио план за 2024. годину у којој ће се 

наставити са радом на већ дефинисаним стратешким циљевима а то је повећање чланства, 

његово подмлађивање, постизање врхунских спортских резултата и рад на инфраструктури. 

У фази развоја је мапа регистрованих планинарских терена ПСС и за чију израду заслуге 

припадају Комисији за планинарске терене. 

У наредном периоду  ће бити расписан конкурс за упражњена места у комисијама Савеза и 

конкурс за Календар активности за 2025. годину, па се позивају ОПО да се пријаве. 

У току је организација територијалне регионализације којом би се створио двостепени 

систем такмичења којим ће се омогућити ОПО да кроз пласман на регионалним 

такмичењима ојачају своје капацитете за аплицирање за средства код локалне самоуправе. 

Започет је пројекат којим се планира изградња националног планинарског центра на 

парцели у КО Бучје у општини Прибој коју је ПСС стекао захваљујући донацији Небојше 

Јановића. У сарадњи са ПСК „Победа“ из Београда ради се на реализацији идеје о 

Меморијалном центру ПСС на Рајцу који би се налазио у непосредној близини 

планинарског дома „Чика Душко Јовановић“. 

 

10. Додела признања 

„Повељу за планинарско дело“ Планинарског савеза Србије поводом 75 година постојања 

додељује се ПСД „Гвоздац“ из Краљева, а за посвећеност идеји планинарског покрета и 

вишедеценијски плодан рад на развоју планинарства у Србији додељује се Јосипу Дућаку 

(ПСД „Стражилово“ Сремски Карловци) и Велиши Шуљагићу (ПК „Торник“ Чајетина). 

Плакете за дугогодишњи рад на развоју планинарства у Србији су  додељене Звонимиру 

Васиљковићу (ПСК „Кукавица“ Лесковац), Милутину Вукосављевићу (ПСД „Гвоздац“ 

Краљево), Радованки Вукосављевић (ПСД „Гвоздац“ Краљево), Харису Џидићу ( ЖКП 

„Љесковац“ Прибој), Милораду Тодоровићу (ЖКП „Љесковац“ Прибој), Драгоју Чикићу 

(ПСК „Челик“ Смедерево) и Радмилу Марићу (ПД „Железничар“ Београд). 

Бронзана значка ПСС за вишегодишњи рад на развоју планинарства у Србији додељују се 

Небојши Јевђовићу (ПД „Каблр“ Чачак). 

Радованка Вукосављевић се у име награђених захвалила планинарским организацијама које 

су их предложиле, Комисији за награде и признања која је предлоге подржала и УО ПСС 

који их је усвојио. Напомиње да су планинари једна велика фамилија и пожелела им да још 

дуго корачају планинама по Србији а и шире. 

11. Одлучивање о жалби на одлуку Већа части ПСС 

11.1. Председник ПСС, Исо Планић, прочитао је жалбу Ивана Обућине на одлуку Већа части 

ПСС, након чега је Бора Вељковић, председник Већа части, образложио одлуку Већа.  

Након завршене дискусије, делегати су позвани да гласају.  
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Скупштина је већинским гласањем, са једним против и 33 уздржаних гласова, донела 

следећу 

ОДЛУКУ 

ОДБИЈА СЕ жалба Ивана Обућине на одлуку Већа части од 17.01.2024. године, као 

неоснована. 

 

11.2. Председник ПСС, Исо Планић, прочитао је жалбу КЕС „Армадило“ из Чачка на одлуку 

Већа части ПСС којом се моли Скупштина да поново преиспита пријаве за покретање 

дисциплинског поступка против Милана Макојевића и Александра Костића, после чега 

је Бора Вељковић, председник Већа части, присутнима објаснио одлуку Већа. 

Након завршене дискусије, делегати су позвани да гласају.  

Скупштина је већинским гласањем, са једним против и 2 уздржана гласа, донела 

следећу 

ОДЛУКУ 

ОДБИЈА СЕ жалба КЕС „Армадило“ из Чачка на одлуку Већа части од 17.01.2024. године, 

као неоснована. 

 

12. Разно 

12.1. Неда Милошевић (ПК „Борковац“ Рума) је са задовољством позвала присутне на Дане 

планинара који се организују у Врднику од 14.-16.06.2024. године, а чији домаћини ће 

бити клуб „Борковац“ из Руме и друштво „Змајевац“ из Врдника при чему ће се 

обележити 100 година организованог планинарства у Војводини, уједно је укратко 

представила програм и најавила ново такмичење у планинарском вишебоју за шта су 

предвиђене вредне награде. 

12.2. Милан Мирковић, председник Планинарског савеза Војводине, је најавио 

манифестације којим ће се у 2024. години обележити 100 година организованог 

планинарства у Војводини. Присутни су укратко упознати са историјом, радом и 

успесима Планинарског савеза Војводине кога чине 28 ОПО и преко 3.000 планинара. 

12.3. Драган Васиљевић (ПСК „Железничар“ Краљево) позвао је присутне да дођу на 

планинску трку „Ултрамаратон Столови“ која се одржава 23. јуна т.г. 

12.4. Рада Јочић (ПД „Јосиф Панчић“ Београд) поздравила је све присутне, честитала на 

успешној организацији Скупштине и похвалила рад канцеларије ПСС. 

 

Седница Скупштине је завршена у 1530 

 Записничар Председавајући Скупштине 

  Ј. Радосављевић с.р.   Исо Планић с.р. 

 

 

 

 

 Оверивачи записника: 
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________________________ 

 Зоран Контић 

 

 

________________________ 

    Милисав Чепић 
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